
Zápis 

z jednání výboru ZO ČZS Ovčí vrch 
dne 27. 9. 2024 

 
Účast:  
 
Výbor:  Jaroslav Pém, Vlastimil Řehák, Lucie Krejzová, Martin Stejskal, Pavel Kresáň, 
Milan Machač, Milan Chvátal 
          
Kontrolní komise:  bez účasti 
 
Program: 1) Převod pozemku školy na zahrádkářskou osadu 
                  2) Vyhodnocení akce Zahradní slavnosti 
                  3) zpráva o hospodaření za 1. pololetí 2024   
                  4) Problematika divokých prasat a oplocení 
                  5) Brigádnická činnost – střecha na klubovně 
                  6) Různé 
                   
   
Jednání výboru řídil předseda ZO p. Pém. 
 
Ad 1) Převod pozemku školy na zahrádkářskou osadu  
 
     Po jednáních se školou, Ústeckým krajem jako jejím zřizovatelem a ÚMO bylo 
rozhodnuto bezúplatně převést sporný pozemek parc. Č. 1338/32 o výměře 706 m2… na 
městský obvod Ústí nad Labem město.  
ÚMO pak pronajme tento pozemek do užívání naší ZO ČZS. K tomu je nezbytné napsat 
žádost a dále vybudovat oplocení na nových hranicích zahrádkářské osady. Také bude nutné 
přeměřit výměru pozemků dotčených zahradních parcel a stanovit nový nájem. 
 
Ad 2) Vyhodnocení akce Zahradní slavnosti 
 
     Zahradní slavnosti proběhly podle plánu 10. srpna t.r. Akce měla dobrý ohlas, vše se 
vydařilo, včetně počasí. Na vstupném se vybralo 10.100,- Kč, na tombole 12.000,- Kč. 
Občerstvení (špekáčky, pečivo, limo, pivo, víno) stálo 9.300,- Kč. Zisk z této akce je 12.800,- 
Kč. 
 
Ad 3) Zpráva o hospodaření za 1. pololetí 2024 
 
     Předseda předal finanční podklady hospodářce pí. Krejzové, zpráva bude zveřejněna 
dodatečně. Dále informoval o stavu financí na bankovním účtu, který aktuálně činí 
201.586,- Kč. 
 
 



Ad4) Problematika divokých prasat a oplocení 
 
     Po přijatých opatřeních, spočívajících ve zpevnění stávajícího oplocení pomocí kari-sítí, 
které si jednotliví zahrádkáři sami zajistili, se řádění divočáků značně omezilo. Přesto tato 
zvířata stále pronikají na území osady z pozemku sousedící firmy p. Smrže a někde i od 
školy. Předseda ZO s p. Smržem jednal a o situaci ho informoval.  
 
     Pan Smrž informoval, že po likvidaci thůjí souběžných s naším obvodovým plotem by se 
rád domluvil na výměně za nový a lepší plot společnými silami.  Nabízí použití své techniky 
k tomuto účelu. 
 
     Tato situace je nadále otevřená – bude se dále jednat zejména o konkrétní podobě plotu 
a nákladech na něj. Výbor zaujal stanovisko, že bychom se měli podílet na částečném 
financování a také na některých pracích formou brigádnické činnosti.  
 
 
     Ad 5) Brigádnická činnost 
 
     Nejaktuálnějším úkolem brigádnické činnosti je oprava střechy na osadní klubovně. Naše 
organizace na tuto akci obdržela dotaci ve výši 30.000,- Kč, s tím, že musí být prostavěna a 
vyúčtována do konce měsíce října tohoto roku.    
     Konkrétní představu o nezbytných opatřeních má kolega Stejskal. Plán je takový, že na 
střechu přijdou OSB desky o tloušťce 18 mm v počtu 30 ks, k vyrovnání střechy se na krovy 
podélně přibijí prkna, která zajistí rovinu pro latě a současně zpevní krov. Povrch je počítán 
ze střešního šindelu a vnitřní strop místo současné plachty bude zhotoven z OSB desek o 
tloušťce 12 mm. 
     Zítra 28.9. zajistí přípravné práce kolegové Stejskal, Kresáň a Machač. 
      
 
6) Různé 
 
- Kolem popelnic na bioodpad v minulých dnech někdo udělal nepořádek a složil tam 
materiál, který tam nepatří. Předseda zaslal e-mail s výzvou k nápravě, což pomohlo a další 
den tam už byl pořádek. Této problematice je třeba věnovat soustavnou pozornost. 
 
- Výbor projednal možnost zorganizovat tradiční Mikulášskou nadílku pro děti. Kolega Pém 
udělá průzkum zájmu mezi členy ZO. Pro děti by se připravil program a balíčky, dobrovolníci 
na postavy čertů, Mikuláše i andělů  již jsou. 
 
- Paní Kulková podala výboru písemnou žádost o záměru postavit na zahradní parcele č. 40 
zahradní domek a parkovací místo. Výbor vzal žádost na vědomí.  
 
- Pan Pém informoval o zasedání Územní rady ČZS, které proběhlo v neděli 22. září, a kde 
bylo zvoleno nové předsednictvo Územní organizace ČZS. Předsedou byl zvolen p. Jaroslav 
Pém. 



Příští schůze výboru –  termín bude stanoven. 
 
 
Zapsal: Vlastimil Řehák                                          předseda ZO ČZS: Jaroslav Pém                                                


